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     Protokół nr XXIV/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

18 sierpnia 2016 roku w  godzinach 1200 – 1455  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

5. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

6. Pani Janina Gostyńska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

7. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu. 

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz. 

 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII i XXIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6.  Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2016-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia  wynagrodzenia za inkaso.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany planu aglomeracji obejmującego 

miejscowości: Spała, Konewka, Królowa Wola, Teofilów, Inowłódz, Zakościele. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Królowa Wola w gminie 

Inowłódz. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, położone na terenie gminy Inowłódz. 
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14. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXII sesji. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

17. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1   

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXIV sesji VII 

kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Na podstawie listy obecności 

stwierdził obecność 13 radnych, nieobecni radni Roman Rodakowski i Sławomir 

Rozwadowski usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  

 

Ad. 3 

Radny Arkadiusz Łon wniósł o dołączenie punktu o rozpatrzenie skargi pana Zbigniewa 

Naturalnego na działanie kierownika GOPS w Inowłodzu. 

Pan Wójt zaproponował zamianę porządkową dotycząca punktów 7 i 8, poprosił  

 o wprowadzenie zmian w porządku obrad w związku z prowadzonymi  pracami na drogach 

powiatowych, tj. o udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego przy 

wymianie nakładki na drodze powiatowej Inowłódz-Sługocice oraz o udzielenie pomocy 

finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego na potrzeby przyszłej  budowy drogi Królowa Wola- 

Rzeczyca. 

Pan Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII i XXIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2016 roku pomocy dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania pn.: „Wykonanie nowych nakładek na drodze 

powiatowej nr 4330E Sługocice-Inowłódz”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309E 

Rzeczyca-Królowa Wola”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2016-2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2016. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia  wynagrodzenia za inkaso.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany planu aglomeracji obejmującego 

miejscowości: Spała, Konewka, Królowa Wola, Teofilów, Inowłódz, Zakościele. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Królowa Wola w gminie 

Inowłódz. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, położone na terenie gminy Inowłódz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXII sesji. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

20. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad? Następnie przeprowadził 

głosowanie za przyjęciem zmian w porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

Wszyscy jednogłośnie przyjęli zmiany. 

Następnie Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad nowym porządkiem obrad: 

- za głosowało 12 radnych, 

- wstrzymał się 1 radny. 

        

Ad. 4 

Pan Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołów z obrad XXII 

 i XXIII sesji Rady Gminy Inowłódz.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosował 12 radnych, 

- wstrzymał się 1 radny. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołów. 

 

Ad. 5  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja: 

 Pismo  Wójta Gminy przekazujące wniosek z załącznikami pana Stanisława Staszka 

dotyczące kupna działki, 

 Pismo pana Zbigniewa Naturalnego dotyczące skargi na działanie urzędu  

z wyszczególnieniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – jego kierownika Pani 

Iwony Szczepańskiej. 

 Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego dotyczące wyznaczenia 

aglomeracji Inowłódz. 

 Pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi dotyczące analizy danych 

zawartych w oświadczeniu majątkowym. 

 Pismo pana Kazimierza Śmietany dotyczące ustawienia wiaty przystanku  

w Teofilowie.  

 Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wzoru deklaracji. 

 Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej przekazujące uchwałę nr 22/121/2016 

podjętą na posiedzeniu Kolegium w dniu 4 sierpnia 2016r. 
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 Pismo  Wójta Gminy przekazujące wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej „Pralnia”  

w Spale o umożliwienie nabycia części nieruchomości działki  nr ew. 4/11 obręb 

Inowłódz. 

 Wniosek pana Wiktora Łepczyka o remont drogi  nr 1722 na odcinku od ul. Zakątnej 

do posesji pana Pawła Życkiego. 

Pan Przewodniczący ponadto uczestniczył w czerwcu w pikniku rodzinnym w Królowej Woli, 

zakończeniu roku szkolnego, w imprezach promujących Inowłodzkie Rozpoczęcie Lata.  

3 lipca Pan Przewodniczący brał udział w Przeglądzie Orkiestr Dętych w Spale. W dniu 22 

lipca wiceprzewodnicząca pani Ewa Korzeniewska uczestniczyła w powitaniu pielgrzymów 

uczestniczących w Światowych Dniach Młodzieży. Pan Przewodniczący 2 sierpnia wziął 

udział w spotkaniach ze strażakami i z mieszkańcami Spały.  Ponadto Pan Przewodniczący 

pełni dyżur w każdą środę w godzinach 15:30-17:00.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący przyjął sprawozdanie do aprobującej 

wiadomości Rady Gminy. 

Ad.6 

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni dostali informacje na piśmie i zapytał Pana 

Wójta czy chce zabrać głos. 

Pan Wójt poinformował radnych, że informacja zawiera wszystkie istotne informacje  

i powiedział, że odpowie na wszystkie pytania. 

Radna Ewa Korzeniewska spytała co dalej z przetargiem na lokal w Spale? 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie kolejny przetarg ze zmniejszoną ceną. 

Radny Piotr Kamiński zapytał czy w kwocie14 545 są koszty położenia rur? 

Pan Wójt odpowiedział, że są to koszty położenia rur, systemu nawadniającego i materiałów. 

Radny Piotr Kamiński zapytał o koszty pracy pracowników gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że referat przygotuje taką odpowiedź na następną sesję. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący przyjął sprawozdanie do aprobującej 

wiadomości Rady Gminy. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2016 roku pomocy dla Powiatu Tomaszowskiego 

na realizację zadania pn.: „Wykonanie nowych nakładek na drodze powiatowej nr 4330E 

Sługocice-Inowłódz”. 

Pan Wójt powiedział, że w dniu dzisiejszym zapadła decyzja o możliwości wykonania 

nakładek na drodze powiatowej Inowłódz- Sługocice. Wybranie odcinka będzie zależało od 

radnych,  będzie to 400-500 metrów ale musimy udzielić pomocy powiatowi jeśli chcemy 

remont drogi. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała czy  nie trzeba dodać zapisu o wysokości wkładu Gminy 

w uchwale? 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt, ze będzie podpisana umowa z Powiatem, w której będzie to 

uwzględnione.  

Pani Mecenas odpowiedziała, że ustalamy w uchwale kwotę dofinansowania, w umowie 

będą zawarte zasady rozliczenia i jeśli kwota z przetargu będzie niższa nasz wkład również 

będzie niższy. 

Radny Zbigniew Niemiec zapytał czy remont będzie na terenie naszej Gminy? 
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Pan Wójt odpowiedział, że tak. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosował 13 radnych. 

Uchwała Nr XXIV/136/2016 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy dla Powiatu Tomaszowskiego 

na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4309E Rzeczyca-Królowa 

Wola”. 

Pan Przewodniczący oddał głos panu Wójtowi, który powiedział, że Powiat Tomaszowski ma 

złożyć wniosek do Programu Rozwoju Gminy i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 

2016-2019 niestety projekt ani wniosek nie obejmuje całej drogi Rzeczyca-Królowa Wola ze 

względu na problemy własnościowe nie pozwolą potraktować inwestycji całościowo. 

Doprosiliśmy się o budowę drogi na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową do lasu 

1480 metrów. Pan Wójt powiedział, że powiat wypracował pewne zasady – gminy mają 

partycypować w kosztach własnych inwestora, powiat chce żeby wkład własny był na 

poziomie 30%. Pan Wójt powiedział, że chciałby rekomendować budowę tej drogi mimo 

tego, że nie jest ona zniszczona ale przebudowa będzie polegać na budowie rowów i 

wjazdów na działki i będzie wyglądać jak droga w Królowej Woli. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy jest to projekt na całą drogę do Rzeczycy? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie. Ten projekt zakłada budowę w 2, 3 etapach, droga przez las 

będzie wykonywana przez nakładki. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy nie można zaprosić do współpracy Lasy 

Państwowe? 

Pan Wójt odpowiedział, że od niedawna wie, że Lasy Państwowe są zobligowane do tego, 

żeby przystępowały do takich projektów. 

Radna Ewa Korzeniewska powiedziała, że takie zaproszenie lasów do rozmów może 

spowodować unormowanie stanu prawnego. 

Radny Marek Leszczyński zapytał czy problem jest tylko na odcinku lasu? 

Pan Wójt odpowiedział, że tak, polega on na nieuregulowanym stanie prawnym, te problemy 

są na terenie gminy Rzeczyca. 

Głos zabrał radny Robert Pawłowski, który zarekomendował podjęcie uchwały dając za 

przykład koszty budowy drogi Teofilów-Królowa Wola o porównując do kosztów budowy  tej 

drogi. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosował 13 radnych. 

Uchwała Nr XXIV/137/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2016-2030. 
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Pan Przewodniczący oddał głos pani Skarbnik, która wyjaśniła, oprócz zmian omawianych 

na komisjach  wejdą dodatkowe zmiany dotyczące 2017roku w kwocie 217 000 zł na pomoc 

dla Powiatu Tomaszowskiego i przeniesienie środków kwoty 50 000 zł z budowy kanalizacji 

na pomoc finansową dla Powiatu Tomaszowskiego na wykonanie nakładek na drodze 

Inowłódz-Sługocice. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały  12 radnych  było za jej przyjęciem. 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

Uchwała Nr XXIV/138/2016 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2016. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały  12 radnych  było za jej przyjęciem. 

 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

Uchwała Nr XXIV/139/2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały  12 radnych  było za jej przyjęciem. 

Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o krótkie podsumowanie. Pani Skarbnik 

powiedziała, że podjęcie tej uchwały spowoduje podjęcie czynności przez pana Wójta, które 

pomogą sfinansować planowany deficyt, zaplanowane zadania inwestycyjne, ogłoszenie 

przetargu. 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

Uchwała Nr XXIV/140/2016 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

  

 Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia  wynagrodzenia za inkaso.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały  12 radnych  było za jej przyjęciem. 
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Pan Przewodniczący oddał głos pani Skarbnik, która przedstawiła propozycję uchwał, 

powiedziała, że środki na wypłaty pozostaną na podobnym poziomie, zasygnalizowała, że 

może być problem z określeniem ryczałtu ale poczekamy jakie stanowisko zajmie Urząd 

wojewódzki i RIO. 

Głos zabrał radny Arkadiusz Łon, który potwierdził pozytywne stanowisko sołtysów w tej 

sprawie. 

 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

Uchwała Nr XXIV/141/2016 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrała radna Ewa Korzeniewska która powiedziała, że jest już po głosowaniu ale 

chciał zapytać o wpis dotyczący ryczałtu. 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt, mówiąc że wprost z przepisów wynika, że sołtys otrzymuje 

prowizję ale wychodząc naprzeciw  wnioskom wprowadzamy prowizję.  

Radna Ewa Korzeniewska zapytała na jakiej podstawie będzie wypłacony ryczałt? 

Odpowiedziała pani Mecenas, że ryczałt będzie wypłacany na podstawie załącznika do 

uchwały, jeśli nadzór Wojewody nie uchyli uchwały. Pani mecenas powiedziała, 

że ustawodawca mówi, że inkasent otrzymuje wynagrodzenie prowizyjne i dlatego jest 

wpisana  forma prowizji. Powiedziała, również że zwracała uwagę panu Wójtowi i pani 

Skarbnik na swoje wątpliwości dotyczące ryczałtu. Jest zastosowana forma prowizyjna 

wynikająca z ustawy, określana procentem od zebranych kwot. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała co w sytuacji kiedy nadzór Wojewody uchyli uchwałę? 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie obowiązywać obecna uchwała. 

 

 Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany planu aglomeracji obejmującego 

miejscowości: Spała, Konewka, Królowa Wola, Teofilów, Inowłódz, Zakościele. 

Pan Przewodniczący oddał głos panu Wójtowi, który powiedział, że chcemy objąć 

aglomeracją teren Królowej Woli co pozwoli na składanie wniosków o atrakcyjniejsze 

dofinansowanie kanalizacji aglomeracji. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały z 12 radnych za jej przyjęciem było 10, 2 radnych 

wstrzymało się od głosowania. 

 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

Uchwała Nr XXIV/142/2016 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę. 
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Po przerwie wznowiono obrady w 9 osobowym składzie bez radnych: Jolanty Bilskiej, Marka 

Leszczyńskiego, Zbigniewa Niemca, Janusza Wilkowieckiego.  Przewodniczący stwierdził 

quorum i rozpoczął obrady. 

 

 Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Królowa Wola w gminie 

Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu kierownika Referatu Inwestycji Marka 

Iskierkę. Pan kierownik odczytał treść uzasadnienia uchwały. 

Pan Przewodniczący zapytał czy dotyczy to fragmentu gruntu o które wystąpił pan Staszek 

 i pani Piaszczyk? 

Pan kierownik odpowiedział, że tak jak ustalili wnioskodawcy, początkowo pan Staszek 

wnioskował o 4 ha, obecnie wnioskuje o cały teren 8 ha wraz z lasem. 

Radny Piotr Kamiński przytoczył pytanie radnej Ewy Korzeniewskiej z posiedzenia 

połączonych Komisji czy sąsiedzi mogą zgłaszać swoją chęć przystąpienia do planu 

miejscowego. 

Kierownik Iskierka odpowiedział, że tak ale nie pytaliśmy. 

Radna Korzeniewska wyraziła opinię, że powinniśmy poinformować sąsiadów o takim 

przedsięwzięciu. 

Pan Wójt odpowiedział, że takie podejście do sprawy może spowodować efekt domina, są 

również opracowania planów na wszelki wypadek, które powodują komplikacje przy różnych 

inwestycjach. Pan Wójt powiedział, że jeśli w trakcie konsultacji okaże się, że ktoś będzie 

chciał przystąpić do planu zagospodarowania będzie mógł. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały z 12 radnych za jej przyjęciem było 10, 2 radnych 

wstrzymało się od głosowania. 

 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 

- wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała Nr XXIV/143/2016 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, położone na 

terenie gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący oddał głos panu Wójtowi, który powiedział, że podejmujemy tą uchwałę 

po raz ostatni.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania? Nie stwierdził. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. Komisje Stałe, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały  12 radnych było za jej przyjęciem. 
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Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 

Uchwała Nr XXIV/144/2016 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie opuścił radny Robert Pawłowski. 

 

 Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący oddał głos kierownik GOPS Iwonie Szczepańskiej, która powiedziała, 

że współwłaściciel majątku alimentacyjnego chciał uzyskać informację na temat stanu 

egzekucji prowadzonej w GOPS-ie między wierzycielem a dłużnikiem. Podtrzymuje swoje 

stanowisko, że nie jest to osoba która byłaby stroną w sprawie. Taką informację uzyskał  pan 

Naturalny, poczym wniósł skargę na działania GOPS. Pani kierownik powiedziała, że po 

konsultacji z panią Mecenas ustaliła, że pan nie jest stroną w sprawie, jeżeli chodzi o kwestie 

wypłacania świadczenia z funduszu alimentacyjnego. 

Pani Mecenas potwierdziła tą wypowiedź. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał uzasadnienie uchwały. 

Pan Przewodniczący przestawił projekt uchwały a następnie zapytał kto jest za jej 

podjęciem. 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 

Uchwała Nr XXIV/145/2016 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad.17 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXII sesji. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania informacji? Brak. Pan Przewodniczący 

stwierdził, że informacja została przyjęta do aprobującej wiadomości Rady Gminy. 

 

 Ad.18 

Interpelacje i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są interpelacje, pytania? Brak. 

 

 Ad.19 

Wnioski z komisji i wolne wnioski i zapytania z XXIV sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący oddał głos radnemu Piotrowi Kamińskiemu przewodniczącemu 

połączonych Komisji. Radny Piotr Kamiński odczytał wnioski.  

  

Radna Jolanta Bilska wnioskowała o: 

1. zabezpieczenie zardzewiałego hydrantu na ul. Opoczyńskiej, 

2. budowę chodnika na ulicy Klasztornej, 

3. zwrócenie uwagi na stan rurociągu pod mostem na rzece Pilicy, 

4. wykoszenie plaży po stronie ulicy Łąkowej, 

5. położenie destruktu na ulicy Tulipanowej i Polnej.  
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Radny Wacław Chachuła zwrócił uwagę na wykaszaną trawę na poboczach, że jest ona 

stłuczona nie koszona. 

Radny Janusz Wilkowiecki prosił o zabezpieczenie taśmą łuku drogi przy oczyszczalni            

i wzdłuż Uniwersytetu w sobotę (13-15.08.2016) 

Radny Piotr Gawęda zapytał o funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia w Brzustowie ponieważ 

pomieszczenia nie spełniają wymogów? 

Radny Robert Pawłowski zapytał o oznakowanie  znakiem miejscowości Królowa Wola 

od drogi z Teofilowa na Stegny. 

Radny Piotr Krotosz wnioskował o:  

1. postawienie lustra na łuku drogi Stegny – Teofilów (skrzyżowanie drogi 

asfaltowej z kostką, łuk drogi) dla poprawy widoczności. 

2. parking pod Ośrodkiem Zdrowia w Inowłodzu. 

Pani radna Ewa Korzeniewska złożyła wniosek o oznaczenie przejścia dla pieszych 

poziomego i pionowego na ul. Wojciechowskiego w pobliżu skrzyżowania z ul. 

Piłsudskiego w Spale. 

 

Radna Monika Drużdż wnioskowała o: 

1. naprawę wyrwy  na zakręcie na drodze na pastwiska, 

2. zakup nowych urządzeń na plac zabaw przy szkole w Brzustowie. 

Radny Piotr Gawęda w imieniu radnego Zbigniewa Niemca wnioskował o: 

1. wykoszenie poboczy przy torach na Kolonii III, 

2. poprawę widoczności na skrzyżowaniu dróg kolonii III z drogą powiatową, 

rosną drzewa, które zmniejszają widoczność, 

3. naprawę poboczy uszkodzonych przez dziki między II a III Kolonią. 

Pani Sołtys Jadwiga Warczyk odpowiedziała radnej Monice Drużdż, że nie można postawić 

więcej urządzeń na placu zabaw przy szkole, ponieważ obowiązujące przepisy nie pozwalają 

na to. Ponadto złożyła wniosek o zgłoszenie dużego dołu w jezdni w Sługocicach przy 

świetlicy. 

Sołtys Żądłowic Grzegorz Kupis ponownie wnioskował o ustawienie tablic z numeracją 

posesji.  

Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o oznaczenie jako miejsca niebezpiecznego 

deptaka z drugiej strony stawu w Spale. 

Sołtys Jan Kuta wnioskował o: 

1. zabezpieczenie barierką pogłębionego rowu w Królowej Woli na łuku drogi  przy 

posesji pana Włodarczyka. 

2. wyrównanie równiarką i walcem drogi do Spały koło pana Włodarczyka                 

i Maszewskiego. 
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Radny Arkadiusz Łon zapytał o zabezpieczenie osadników na terenie kopalni  

w Inowłodzu. 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt mówiąc, że kopalnia ma wyznaczonego zarządcę i formalnie 

nie prowadzi swojej działalności, nie ma wydobycia a to co jest wywożone jest z pozostałego 

urobku. Właściciel kopalni jest nadal, my wszystko co mogliśmy zrobić zrobiliśmy 

powiadomiliśmy wszystkie instytucje o niebezpieczeństwie związanym z osadnikami, dopóki 

nie będzie  uruchomiona na nowo działalność taka sytuacja będzie miała miejsce. Służby 

sanitarne, służby bezpieczeństwa, policja monitorują ten obiekt. 

Sołtys Elżbieta Bernaciak wnioskowała o: 

1. uzupełnienie mostku na osiedlu Bałuty, 

2. wykoszenie poboczy przy nie użytkowanych działkach szczególnie przy lasach 

w kierunku Żądłowic. 

Radny Piotr Kamiński spytał o oczyszczanie strugi, spiętrzanie wód przez zamontowanie 

zapór na rzeczce przez mieszkańców i co zostało zrobione? 

Odpowiedział sołtys Grzegorz Kupis, że jedna z nich jest odstawiona. Pan Wójt 

odpowiedział, że Urząd Gminy wystosował pisma do właścicieli sąsiadujących działek 

wskazanych przez sołtysa osób z prośbą o ich usunięcie. Pan Wójt powiedział, że są to 

tereny nadzorowane przez nadzór wodny ale działalność na tych terenach wywiera wpływ na 

naszych mieszkańców, dlatego  interweniujemy i  jeśli zajdzie taka potrzeba uruchomimy 

procedury administracyjne. 

Radny Piotr Kamiński odczytał protokół z posiedzenia Komisji Przestrzennej dotyczący pism 

pana Marka Leszczyńskiego o estetyzacji Inowłodza oraz cmentarzach parafialnym 

i żydowskim. 

Pan Wójt zabrał głos i przedstawił realizowane i planowane inwestycje w Gminie Inowłódz: 

 budowa drogi w Żądłowicach, kończymy tą inwestycję, mamy uwagi jesteśmy na 

etapie rozmów o utwardzenie poboczy, 

 ścieżka pieszo-rowerowa Spała-Inowłódz najwięcej kłopotów dostarcza 

doprecyzowanie przebiegu ścieżki z właścicielami działek, 

 termomodernizacja wraz z infrastrukturą pomp ciepła na budynku PG i PSP 

 w Inowłodzu dostaliśmy dofinansowanie na to działanie i będziemy przystępować do 

ogłoszenia przetargu i realizacji prac, 

 dostosowanie budynku PSP Brzustów do wymogów ppoż. jest już odbiór, 

 instalacja słonecznych paneli fotowoltaicznych wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną z  przeznaczeniem do zasilania  oczyszczalni ścieków w Zakościelu 

otrzymaliśmy na to zadanie środki finansowe, przetarg jest w toku, 

 budowa kanalizacji sanitarnej w Zakościelu złożyliśmy wniosek w Urzędzie 

Marszałkowskim i czekamy na odpowiedź, 

 budowa drogi gminnej w Konewce przy hydroforni, dwukrotnie składaliśmy wnioski na 

budowę nieudało się, dlatego musimy podjąć kroki zmierzające do budowy  

z własnych środków, 

 kompleksowa termomodernizacja i instalacja paneli fotowoltaicznych pomp ciepła 

wraz z niezbędną infrastrukturą w PSP Brzustów, przystępujemy do opracowania 

programu funkcjonalno-użytkowego, 
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 chcemy przystąpić do opracowania programu funkcjonalno-użytkowego dla budowy 

kanalizacji w  Inowłodzu, 

 opracowanie audytu energetycznego dla kompleksowej przebudowy i rozbudowy 

oświetlenia ulicznego, mają być wymienione wszystkie lampy i rozbudowa nowych 

lamp o ok. 300 punktów świetlnych, 

 złożyliśmy wniosek do WFOŚiGW w Łodzi o dofinansowanie prac związanych 

 z budową  i odmulaniem zbiornika w Spale i remontem Jazu, czekamy na decyzję 

żebyśmy mogli przystąpić jesienią do robót budowlanych. 

Pan Wójt przypomniał o obchodzonych w dniach 27-28 sierpnia Dniach Gminy Inowłódz  

i poprosił o współpracę z  organizatorami obchodów. Pan Wójt wymienił daty planowanych 

imprez; 10-11 września Dożynki Prezydenckie w Spale, 8 październik Hubertus spalski,  

1 październik obchody Dnia Ziemniaka w Brzustowie. Poinformował,  że dokonaliśmy wyboru 

i zatrudniliśmy nowego kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Pan Sekretarz prosił o przybycie na spotkanie dotyczące przyznania odznaczeń i prosił  

o kontakt w sprawie uzasadnienia odznaczeń, przypomniał o planowaniu zebrań sołeckich 

 w sprawie rozdysponowania funduszu sołeckiego. 

Sołtys Jadwiga Warczyk poprosiła o numer telefonu do kierownika  Jarosława Jopka. 

Sołtys Elżbieta Bernaciak prosiła o zorientowanie się w cenach stołów i ławek które mają być 

zakupione przez sołectwa. 

 

Ad.20 

Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIV sesji VII kadencji  Rady Gminy Inowłódz o godz. 

14:55. 
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